

**No:** 2011/35**Tarih:** 11.07.2011

**Konu:** 1 Temmuz 2011 tarihinden itibaren uygulanacak olan, gelir vergisinden istisna yurtiçi ve yurtdışı gündelik tutarları yeniden belirlenmiştir.

**Özet:** 5 Temmuz 2011 tarihli Resmi Gazete’de (2. mükerrer) yayımlanan 2011/2022 sayılı Bakanlar Kurulu Kararı ile memur maaşlarının hesaplanmasında kullanılan katsayılar, 1 Temmuz 2011 tarihinden itibaren geçerli olmak üzere yeniden belirlenmiştir.

01.07.2011-31.12.2011 döneminde uygulanacak olan gelir vergisinden istisna **yurt içi gündelik tutarları ve bu tutarlara karşılık gelen yeni gelir dilimlerine** sirkülerimiz ekindeki tabloda (Tablo I) yer verilmiştir.

01.07.2011-31.12.2011 döneminde gelir vergisinden istisna edilen **yurt dışı gündelik tutarlarına karşılık gelen gelir dilimleri ile aynı tarih itibariyle geçerli olan “Yurt Dışı Gündelikler Tablosu (Tablo II) ekte yer almaktadır.**

**TABLO I****VERGİDEN MÜSTESNA YURT İÇİ HARCIRAH GÜNDELİKLERİNE İLİŞKİN YENİ ÜCRET ARALIKLARI**

6091 Sayılı 2011 Yılı Bütçe Kanunu'nun Harcırah Cetveli ile Belirlenmiş Olan Vergiden Müstesna Yurt İçi Harcırah Gündelikleri ile bu Gündelikler İçin 01.07.2011 Tarihinden İtibaren Geçerli Olacak Yeni Ücret Aralıkları Aşağıdaki Gibidir:

| Kadro Derecesi | Seyahate Gidenin Brüt Aylığı (TL)<br>(01.07.2011-31.12.2011 dönemi için) | Vergiden Müstesna Gündelik Tutarı (TL) (01.07.2011-31.12.2011 dönemi için) |
|----------------|--------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------|
| 1              | 1.474,88 ve daha fazlası                                                 | 41,00                                                                      |
| 1              | 1.463,28 - 1.474,87 arası ise                                            | 34,50                                                                      |
| 1              | 1.321,47 - 1.463,27 arası ise                                            | 31,50                                                                      |
| 1              | 1.140,98 - 1.321,46 arası ise                                            | 29,00                                                                      |
| 1-4            | 921,49 - 1.140,97 arası ise                                              | 26,50                                                                      |
| 5-15           | 921,48 ve daha az ise                                                    | 25,50                                                                      |

**TABLO II**

**Vergiden Müstesna Yurt Dışı Harcırah Gündeliklerine İlişkin Yeni Ücret Aralıkları (01.07.2011-31.12.2011 tarihleri arası)**

| DÖNEMİ                           | BRÜT AYLIK TUTARLARI (TL) |                               |                                 |                               |                         |
|----------------------------------|---------------------------|-------------------------------|---------------------------------|-------------------------------|-------------------------|
| 1.7.2011'den itibaren            | 1.474,88<br>Ve yukarısı   | 1.463,28<br>1.474,87<br>arası | 1.289,24 -<br>1.463,27<br>arası | 921,49 -<br>1.289,23<br>arası | 921,48<br>ve<br>aşağısı |
| Gidilen Ülke ve Döviz Cinsi      | II. Sütun                 | III. Sütun                    | IV. Sütun                       | V. Sütun                      | VI. Sütun               |
| A.B.D (A.B.D. Doları)            | 182                       | 146                           | 117                             | 110                           | 93                      |
| Almanya (Euro)                   | 164                       | 131                           | 105                             | 99                            | 83                      |
| Avustralya (Avustralya Doları)   | 283                       | 227                           | 181                             | 171                           | 143                     |
| Avusturya (Euro)                 | 166                       | 132                           | 106                             | 100                           | 84                      |
| Belçika (Euro)                   | 161                       | 128                           | 103                             | 97                            | 81                      |
| Danimarka (Danimarka Kronu)      | 1.238                     | 998                           | 791                             | 746                           | 627                     |
| Finlandiya (Euro)                | 148                       | 119                           | 95                              | 90                            | 74                      |
| Fransa (Euro)                    | 160                       | 127                           | 102                             | 96                            | 81                      |
| Hollanda (Euro)                  | 156                       | 125                           | 100                             | 94                            | 80                      |
| İngiltere (Sterlin)              | 115                       | 91                            | 74                              | 69                            | 59                      |
| İrlanda (Euro)                   | 155                       | 124                           | 99                              | 94                            | 78                      |
| İspanya (Euro)                   | 158                       | 126                           | 101                             | 95                            | 80                      |
| İsveç (İsveç Kronu)              | 1.359                     | 1.085                         | 867                             | 819                           | 687                     |
| İsviçre (İsviçre Frangı)         | 283                       | 226                           | 181                             | 171                           | 143                     |
| İtalya (Euro)                    | 152                       | 122                           | 98                              | 92                            | 77                      |
| Japonya (Japon Yeni)             | 31.405                    | 25.127                        | 20.118                          | 18.901                        | 15.914                  |
| Kanada (Kanada Doları)           | 244                       | 195                           | 156                             | 147                           | 125                     |
| Kuveyt (Kuveyt Dinari)           | 50                        | 40                            | 33                              | 31                            | 25                      |
| Lüksemburg (Euro)                | 161                       | 128                           | 103                             | 97                            | 82                      |
| Norveç (Norveç Kronu)            | 1.193                     | 952                           | 762                             | 719                           | 604                     |
| Portekiz (Euro)                  | 155                       | 124                           | 99                              | 93                            | 78                      |
| Suudi Arabistan (Suudi A Riyali) | 617                       | 492                           | 395                             | 372                           | 313                     |
| Yunanistan (Euro)                | 158                       | 126                           | 101                             | 95                            | 80                      |
| Diğer AB Ülkeleri (Euro)         | 127                       | 101                           | 81                              | 76                            | 65                      |
| Diğer Ülkeler (A.B.D Doları)     | 157                       | 125                           | 100                             | 95                            | 80                      |

*Saygılarımızla.*

***ERK Denetim ve Yeminli Mali Müşavirlik***

***Hizmetleri Ltd. Şti.***

**Mehmet ERKAN**

*Yukarıda yer verilen açıklamalarımız, konuya ilişkin genel bilgiler içermektedir. Ayrıntılı açıklamalar için bu sirkülerde yer alan ilgili mevzuata veya görüş için ERK YMM'ye başvurulmasında yarar bulunmaktadır.*